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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXXIII/2022 

LXXIII Sesja w dniu 24 lutego 2022. 

Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z 

dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.1372.) oraz 
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art. 15 zzx  ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. 

U. 2020 poz. 568 z późn.zm) otworzył LXXIII Sesję Rady Miasta. 

Wiceprzewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu 

Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. Wiceprzewodniczący oznajmił, że obrady są 

prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.01.2022 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

5. Analiza gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Lędziny. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących dodatku osłonowego, o którym mowa w ustawie z dnia 17 grudnia 

2021 r. o dodatku osłonowym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego 

roku- kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego 

roku- kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony trzech 

lat-kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 

Lędziny, położonej w Lędzinach w rejonie ul. Hołdunowskiej, z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności handlowo-usługowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,  

o której mowa w art.10 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu 

nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99  

o pow.0,0457 ha i 2905/99 o pow.0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, 

położonej przy ul. Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działek nr 431/75 o pow.0,0211 ha, nr 436/76 o pow.0,0266 ha, nr 1127/73  

o pow.0,0118 ha i nr 1129/74 o pow.0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków  

w Lędzinach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia 

ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady 

stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Nr LXX/332/21 z dnia 16 

grudnia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 

rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

20. Komunikaty i informacje. 

21. Zakończenie. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

3. Przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.01.2022 r. 

Wobec braku uwag Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 27.01.2022 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wano 

PRZECIW (2) Elżbieta Ostrowska, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Sebastian Zimnal 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Sprawozdanie zostało udostępnione radnym oraz stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała o akt notarialny podpisany ze spółką Ekorec, który nie 

został zawarty w sprawozdaniu. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny podkreśliła, że Burmistrz Miasta na posiedzeniu 

poinformowała Radę o podpisaniu aktu notarialnego. 

Radna Anna Wysocka zapytała czego dotyczy Aneks do zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Lędziny? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że było to przedłużenie terminu  

o styczeń 2022 roku. 

5. Analiza gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Lędziny. 

Przedstawiciel PGK „Partner” pan Grzegorz Berger omówił gospodarkę wodno-ściekową  

w mieście Lędziny. Poruszył również następujące tematy:  

- Wieloletni plan modernizacji sieci urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych, m.in. 

remontu hydroforowni,  
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- przebudowa oczyszczalni ścieków „Hołdunów”, 

- modernizacja oczyszczalni ścieków „Ziemowit”, 

- prace wykonane w zakresie kanalizacji: kanalizacja ul. Łanowej bocznej, ks. Głucha, ul. 

Spacerowa, Ogrodowa, 

Pan Grzegorz Berger odpowiedział na pytania radnych w temacie zalewania terenów przy ul. 

Zamkowej, czyszczenia kanalizacji deszczowej na Domkach Fińskich, uszkodzenia ronda 

przy ul. Hołdunowskiej, przebudowy separatora zlewni przy ul. Zamkowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących dodatku osłonowego, o którym mowa w ustawie z dnia 17 

grudnia 2021 r. o dodatku osłonowym. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Agata Kukier omówiła projekt uchwały. 

Radny Paweł Wanot zapytał o limit osób, które mogą otrzymać wsparcie? 

Dyrektor podkreśliła, że nie ma limitu, osoby składające w miesiącu styczniu muszą mieć 

wydane rozstrzygniecie do końca marca, osoby składające w późniejszych miesiącach będą 

mieć wypłacane pod koniec roku. Zapotrzebowanie jest złożone na 194 tys. z wniosków które 

wpłynęły w miesiącu styczniu. 

Radny Paweł Wanot zapytał jaka jest kwota wsparcia oraz czy jeżeli ktoś otrzymuje alimenty 

na dwójkę dzieci powyżej 1500 zł kwalifikuje się do pomocy? 

Dyrektor Agata Kukier zauważyła, że dochód 1500 zł na osobę w rodzinie, natomiast wartość 

przyznanego świadczenia jest w zależności od tego czym jest opalany dom. Kwota może być 

od 400 zł do 1400 zł w zależności od źródła ciepła w danym domu. 

Dyrektor Agata Kukier poinformowała również o możliwości zwołania Sesji Nadzwyczajnej 

w marcu w celu wprowadzenia kwoty 194 tys. zł do budżetu. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 

publicznej dotyczących dodatku osłonowego, o którym mowa w ustawie z dnia 17 grudnia 

2021 r. o dodatku osłonowym.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Lędzinach do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 

dotyczących dodatku osłonowego, o którym mowa w ustawie z dnia 17 grudnia 2021 r.  

o dodatku osłonowym została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/363/22 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sosnowiec została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/364/22 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego 

roku- kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 



7 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego roku- 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego roku- kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/365/22 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego 

roku- kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy 

Lędziny. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki Miejskiej pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego roku- 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony jednego roku- kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/366/22 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony trzech 

lat-kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
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Lędziny, położonej w Lędzinach w rejonie ul. Hołdunowskiej, z przeznaczeniem na 

prowadzenie działalności handlowo-usługowej. 

Wiceprzewodniczący poinformował, że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt. 

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony trzech lat-

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, 

położonej w Lędzinach w rejonie ul. Hołdunowskiej, z przeznaczeniem na prowadzenie 

działalności handlowo-usługowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie-na czas oznaczony trzech lat-kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, 

położonej w Lędzinach w rejonie ul. Hołdunowskiej, z przeznaczeniem na prowadzenie 

działalności handlowo-usługowej została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/367/22 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że zostały przeprowadzone konsultacje 

aktu prawa miejscowego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi  

w Ustawie o działalności pożytku publicznego i wolontariacie. Konsultacje przeprowadzono 

od 14 lutego do 21 lutego 2022 r. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi i opinie do 

konsultowanego aktu.  

Wobec braku pytań Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy rondu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu została podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/368/22 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,  

o której mowa w art.10 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu 

nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że projekt uchwały jest aktem prawa 

miejscowego i podlega konsultacjom. Konsultacje przeprowadzono od 17 lutego do 23 lutego 

2022 r. w wyznaczonym terminie nie wpłynęły uwagi oraz opinie do konsultowanego aktu. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska 

Marcjanna Mądry omówiła projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której 

mowa w art.10 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2) Hubert Handy, Szymon Simonicz 

Radny Szymon Simonicz poinformowała, że był ZA projektem uchwały. 

Radny Hubert Handy poinformowała, że również był ZA projektem uchwały. 

Uchwała w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której mowa  

w art.10 ust.1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym 

opóźnieniom w transakcjach handlowych została podjęta. 
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Uchwała otrzymała numer LXXIII/369/22 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow.0,0457 

ha i 2905/99 o pow.0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy ul. 

Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

Radny Karol Kolny  zauważył, że skoro jest oszacowana wartość remontu budynku z roku 

2020 na kwotę ok 1 mln zł to konieczne byłoby oszacowanie majątku nieruchomości, 

budynku. 

Zastępca Burmistrz Anna Wiaderny poinformowała, że aby sprzedać nieruchomości musi być 

zrobiona wycena, a wycenę musi zrobić biegły. Jeżeli Rada podejmie uchwałę  

o przeznaczeniu do zbycia nieruchomości jest podstawa do zlecenia wyceny nieruchomości. 

Gminę obowiązuje procedura z ustawy czyli zorganizowanie przetargu, zgodnie z wyceną 

ustalana jest cena wyjściowa. 

Mecenas Wojciech Berendowicz omówił zmiany w podstawie prawnej w ramach poprawki 

przy samorządzie gminnym na końcu w nawiasie należy wpisać z późniejszymi zmianami,  

a w przypadku ustawy o gospodarce nieruchomościami tekst jednolity to jest Dziennik Ustaw 

z 2021 poz. 1899 z późniejszymi zmianami. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała czy umowa na wykonanie wycen nieruchomości na 

potrzeby Gminy w 2022 rok jest również związana z wyceną nieruchomości przy 

Hołdunowskiej 11? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, że umowa zawierana jest z podmiotem 

na cały rok, a wycenie podlega to na co jest podjęta przez radę Miasta uchwała. Nie jest 

wykonywana wycena nieruchomości przy ul. Hołdunoskiej 11 dlatego, że nie ma zgody Rady 

Miasta na zbycie nieruchomości. 

Radna Elżbieta Ostrowska wypowiedziała się w temacie zrobienia projektu na remont 

budynku za kwotę ok 64 tys. zł oraz późniejszej decyzji w sprawie jego sprzedaży. 

Radny Tadeusz Ingram podkreślił, że przy obecnej sytuacji na rynku można sprzedać 

nieruchomość w dobrej cenie.  

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że jest przeciw sprzedaży budynkowi oraz uzasadnił swój 

sprzeciw.  

Pomiędzy radnymi Tadeuszem Ingram, Bogusławem Dzierżak, Łukaszem Kuczek, Karolem 

Kolny, wywiązała się dyskusja w temacie remontu, sprzedaży oraz wyceny budynku przy ul. 

Hołdunowskiej 11. 

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że będzie głosował za sprzedażą budynku oraz uzasadnił 

swoje głosowanie. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow.0,0457 ha  

i 2905/99 o pow.0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy ul. 

Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (10) 

Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon 

Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow.0,0457 ha i 2905/99  

o pow.0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy ul. Hołdunowskiej 

11 w Lędzinach nie została podjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działek nr 431/75 o pow.0,0211 ha, nr 436/76 o pow.0,0266 ha, nr 1127/73 o pow.0,0118 

ha i nr 1129/74 o pow.0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Radny Karol Kolny zapytał czy w tamtym rejonie są jeszcze działki gminne? 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny zauważyła, że nie ma terenu przylegającego do działek, 

które podlegają procedowaniu. 

Radny Karol Kolny zapytał czy wskazana działka będzie miała zjazd na drogę S-1  

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że zgodnie z przedstawioną mapą inwestor musiałby 

wykupić spory teren. 

Radny Karol Kolny podkreślił, że będzie głosował przeciw, ponieważ Gmina może dużo 

więcej zarobić. W dobie inflacji kiedy wskazywane jest inwestowanie w nieruchomości, 

można więcej zyskać, jednak nie sprzedanie tej działki i zachowanie rosnącego na jej terenie 

lasu jest barierą ochronną przed jeżdżącymi po S-1 samochodami i hałasem tam 

występującym. 

Radny Paweł Wanota stwierdził, że to są tereny inwestycyjne i inwestorzy wykupują 

nieruchomości po o wiele wyższych cenach niż ceny rynkowe.  

Radny Paweł Wanot zapytał czy sprzedaż nieruchomości jest na wniosek zainteresowanego 

podmiotu i czy jest to osoba fizyczna czy osoba prawna? 
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Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny odpowiedziała, ze sprzedaż się odbywa na wniosek 

zainteresowanego podmiotu i jest to obrót nieruchomościami. 

Radny Paweł Wanot odniósł się do wypowiedzi radnego Karola Kolnego i perspektywy 

powstania w tym rejonie drogi S-1. 

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że jeżeli powstanie droga S-1 ceny tych gruntów wzrosną  

i sprzedaż w obecnej chwili nie jest wskazana. 

Radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że raczej nie będzie można uzyskać wysokiej ceny przy 

takim kształcie i braku drogi dojazdowej do tych nieruchomości. Takiego zakupu może 

dokonać tylko osoba, która posiada ziemię obok. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75  

o pow.0,0211 ha, nr 436/76 o pow.0,0266 ha, nr 1127/73 o pow.0,0118 ha i nr 1129/74  

o pow.0,0369 ha, położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Paweł Wanot 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działek nr 431/75 o pow.0,0211 ha, nr 

436/76 o pow.0,0266 ha, nr 1127/73 o pow.0,0118 ha i nr 1129/74 o pow.0,0369 ha, 

położonej w rej. ul. Gwarków w Lędzinach nie została podjęta. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz 

ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. 
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Radny Szymon Simonicz poinformował, że będzie głosował przeciw i uzasadnił swoje 

głosowanie. 

Radny Karol Kolny podkreślił, że można ponosić mniejsze koszty, gdyż posiadając swoją 

spółkę koszty powinny być mniejsze, natomiast wiaty śmietnikowe leżą po stronie spółdzielni 

mieszkaniowych i to mieszkańcy powinni wywierać nacisk na spółdzielnie, aby uregulować 

kwestię wiat śmietnikowych. 

Radny Szymon Simonicz odniósł się do wypowiedzi radnego Karola Kolnego w sprawie wiat 

śmietnikowych. 

Radny Tadeusz Ingram wypowiedział się w temacie postawienia wiat śmietnikowych na 

blokowiskach i podkreślił, że środki nie są wydawane na inwestycje tylko na 

zagospodarowanie śmieci Master. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik poinformowała, że uchwała była poddana konsultacją 

społecznym  w dniach od 13-20 stycznia 2022 r. i w wyznaczonym terminie nie wpłynęły 

uwagi do konsultowanego aktu. 

Radna Bogumiła Stolecka podkreśliła, że wiat nie ma, albo jest ich za mało i stąd ten 

problem. 

Radny Bogusław Dzierżak zauważył, że to opłata marszałkowska wpływa na wzrost ceny 

odbioru odpadów. Na to ma wpływ również inflacja wzrost ceny paliwa, energii, a przy 

zachowaniu niskich stawek konieczne będzie dopłacanie przez Gminę do odbioru a na 

bieżące wydatki brakuje środków. 

Radny Karol Kolny wypowiedział się w sprawie segregacji i pozostania środków przez spółkę 

Master. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) Tadeusz Ingram 
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PRZECIW (12) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/199/20 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 

sierpnia 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne  

w kompostowniku przydomowym nie została podjęta. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zarządził 10 min przerwy. 

Po wznowieniu obrad przewodniczący przeszedł do 16 punktu porządku obrad. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Nr LXX/332/21 z dnia 16 

grudnia 2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 

2022 rok. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Nr LXX/332/21 z dnia 16 grudnia 

2021 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Nr LXX/332/21 z dnia 16 grudnia 2021 r. 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2022 rok została 

podjęta. 

Uchwała otrzymała numer LXXIII/370/22 i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik omówiła projekt uchwały. 
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Zmiany wprowadzone do Budżetu Miasta na 2022 r. 

I. Dochody  

1. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów w kwocie 600 628,00 zł z tytułu dotacji celowej  

w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich na finansowanie 

zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

jednorodzinnych”, w tym zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 427 246,86 zł jako 

refundacja wydatków poniesionych w roku 2021 na realizację zadnia oraz zwiększenie 

dochodów majątkowych o kwotę 173 381,14 zł z przeznaczeniem na kontynuację realizacji 

zadania w roku 2022.  

II. Wydatki  

1. Dział 600 Transport i łączność – Rozdział 60004 Lokalny transport zbiorowy 

Proponuje się zwiększenie wydatków o kwotę 34 165,00 zł z przeznaczeniem na spłatę 

składki zmiennej dla Górnośląsko – Zagłębiowskiej Metropolii z przeznaczeniem na pokrycie 

kosztów związanych funkcjonowaniem transportu zbiorowego w mieście Lędziny.  

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z tytułu dotacji na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej  

w budynkach jednorodzinnych” 

2. Dział 801 Oświata i wychowanie – Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

Proponuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków o kwotę 87 390,00 zł  

jako niewykorzystane w roku 2021 środki przyznane z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych przeznaczone na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Lędzinach”. Sfinansowanie zadania proponuje się przychodami 

jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków pieniężnych na 

wydzielonym rachunku budżetu, dotyczącym środków z RFIL.  

3.  Dział 801 Oświata i wychowanie – Rozdział 80146 Dokształcanie i doskonalenie 

nauczycieli 

Proponuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków o kwotę 91 190,72 zł  

z przeznaczeniem na wydatki związane z dokształcaniem i doskonaleniem nauczycieli  

w placówkach oświatowych zgodnie z zapisami art. 70a Karty Nauczyciela, w tym 

zwiększenie wydatków dla: 

- Szkoły Podstawowej Nr 1 w wysokości 32 074,56 zł, 
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- Szkoły Podstawowej Nr 2 w wysokości 16 079,20 zł, 

- Szkoły Podstawowej Nr 3 w wysokości 20 350,40 zł, 

- Szkoły Podstawowej Nr 4 w wysokości 6 807,60 zł, 

- Miejskiego Przedszkola Nr 1 w wysokości 3 210,96 zł,  

- Miejskiego Przedszkola Nr 2 w wysokości 8 428,00 zł, 

- Miejskiego Przedszkola Nr 3 w wysokości 4 240,00 zł. 

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z tytułu dotacji na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej  

w budynkach jednorodzinnych” 

4. Dział 801 Oświata i wychowanie – Rozdział 80149 Realizacja zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach 

Proponuje się zwiększyć wydatki o kwotę 138 868,91 zł w związku z niezrealizowaną w roku 

2021 przez placówki oświatowe subwencją, przyznaną na realizacje zadań wymagających 

stosowania specjalnej organizacji nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, w tym dla: 

- Miejskiego Przedszkola Nr 1 o kwotę 44 359,12 zł,  

- Miejskiego Przedszkola Nr 2 o kwotę 94 509,79 zł. 

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z tytułu dotacji na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej  

w budynkach jednorodzinnych” w kwocie 126 891,14 zł oraz przychodami z tytułu nadwyżki 

budżetowej z lat ubiegłych w kwocie 11 977,77 zł.  

5. Dział 851 Ochrona zdrowia – Rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi 

Proponuje się zwiększyć wydatki o kwotę 73 866,92 zł w związku z niezrealizowanymi  

w roku 2021 wydatkami finansowanymi dochodami z tytułu opłaty za sprzedaż alkoholu.  

Sfinansowanie zadania proponuje się przychodami jednostek samorządu terytorialnego  

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku budżetu. 

6. Dział 854 Edukacyjna opieka wychowawcza – Rozdział 85404 Wczesne wspomaganie 

rozwoju dziecka  

Proponuje się zwiększyć wydatki o kwotę 103 772,64 zł w związku z niezrealizowaną w roku 

2021 przez placówki oświatowe subwencją, przyznaną na realizacje zadań z zakresu 

wczesnego wspomagania rozwoju dzieci w przedszkolach, w tym dla: 
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- Miejskiego Przedszkola Nr 1 o kwotę 24 740,12 zł,  

- Miejskiego Przedszkola Nr 2 o kwotę 79 032,52 zł. 

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi przychodami z tytułu nadwyżki 

budżetowej z lat ubiegłych.  

7. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – Rozdział 90001 

Gospodarka ściekowa i ochrona wód 

Proponuje się dokonać zwiększenia w planie wydatków o kwotę 25 000,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie dla mieszkańców do budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków.  

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z tytułu dotacji na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej  

w budynkach jednorodzinnych” 

8. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – Rozdział 90005 Ochrona 

powietrza atmosferycznego i klimatu 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków w wysokości 150 000,00 zł na realizację zadania 

„Odnawialne źródła energii w budynkach użyteczności publicznej” jako 5% wkład własny 

gminy. Pozostałe wydatki finansowane są ze środków Rządowego Funduszu Polski Ład. 

Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z tytułu dotacji na 

finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej  

w budynkach jednorodzinnych”. 

9. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – Rozdział 90019 Wpływy  

i wydatki związane z gromadzeniem środków z opłat i kar za korzystanie ze środowiska.  

Proponuje się zwiększenie planu wydatków w kwocie 173 381,14 zł na kontynuację realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności energetycznej w budynkach 

jednorodzinnych”. Sfinansowanie wydatków planuje się pokryć zwiększonymi dochodami z 

tytułu dotacji na finansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Poprawa efektywności 

energetycznej w budynkach jednorodzinnych”. 

III. Przychody 

Proponuje się zwiększyć przychody w kwocie 277 007,33 zł na sfinansowanie w/w 

wydatków, w tym: 

1. Przychody jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów  

i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania 

budżetu, w tym: 

- środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 87 390,00 zł, 
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- środki z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych w kwocie 73 866,92 zł. 

2. Przychody z tytułu nadwyżki budżetowej lat ubiegłych w kwocie 115 750,41. 

 

Wiceprzewodniczący odczytał głosowanie Komisji Budżetu i Samorządności do projektu 

uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie 

uchwały 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Bogusław 

Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (8) 

Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Lędziny na 2022 rok nie została podjęta. 

Skarbnik Miasta odniosła się do głosowania radnych i poinformowała, że jeżeli dotacja do 

piecy nie zostanie przyjęta spowoduje, że mieszkańcy nie otrzymają pieniędzy, a wniosek 

zostanie złożony ponownie jeżeli zostanie zwołana Sesja Nadzwyczajna. 

Radna Elżbieta Ostrowska zapytała dlaczego te środki nie zostały przeniesione na wydatki 

niewygasające. 

Skarbnik Miasta poinformowała, że wydatki niewygasające przenosi się na podstawie umowy 

w listopadzie nie było wiadomo, że zadanie się nie wykona. Na dzień 15 listopada nie było 

wiadomo ile zostanie wydane z inwestycji. Mieszkańcy oczekują na pieniądze i konieczne jest 

jak najszybsze wprowadzenie do budżetu. 

Wiceprzewodniczący nie zgodził się z wypowiedzią Skarbnika Miasta i można było przenieść 

to na wydatek niewygasający. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny podkreśliła, że mieszkańcy wykonywali inwestycje, na 

rynku nie było wykonawców.  
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Pomiędzy Wiceprzewodniczącym a Skarbnikiem Miasta wywiązała się dyskusja w sprawie 

powodów niepodjęcia projektu uchwały. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

1. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

2. ZAPYTANIE radnego Tomasza Kostyra, które stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

3. ZAPYTANIE radnego Łukasza Kuczka, które stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

4. INTERPELACJA/ZAPYTANIE radnego Szymona Simonicz, które stanowi załącznik 

nr 14 do protokołu. 

5. INTERPELACJA/ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik nr 

15 do protokołu. 

6. INTERPELACJA/ZAPYTANIE radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik nr 

16 do protokołu. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wnioski złożone przez radnych. 

1.Wniosek Przewodniczącego Klubu Wspólnie dla Lędzin: "By uwzględnić przy kolejnych 

zmianach do budżetu całą nadwyżkę." 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1) Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (3) Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

2. Wniosek przewodniczącego Klubu Wspólnie dla Lędzin: "Przedstawić szczegółowe 

wyliczenie kosztów obsługi długu w 2022r. Wyliczenie ma zawierać aktualną stopę 

procentową i przewidywany wzrost stóp procentowych przez NBP do końca roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (1) Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3) Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

3. Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: "Ponownie składam wniosek o remont 

zapadniętych studzienek na osiedlu Centrum I na odcinku ul. Lędzińskiej od nr 15 do nr 37". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

4. Wniosek radnej Anny Wysockiej o treści: Proszę o oddelegowanie pracownika 

merytorycznego na Komisję Budżetu i Samorządności w marcu celem wyjaśnienie jakie 

wnioski i uwagi zostały uwzględnione po objeździe komisji w sierpniu.". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

5. Wniosek radnej Anny Wysockiej na wniosek mieszkańców: "Proszę o umycie i 

wyczyszczenie tablic ogłoszeniowych, które znajdują się na terenie Miasta Lędziny". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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6. Wniosek radnego Łukasza Kuczka, aby całość nadwyżki, którą można przeznaczyć na 

inwestycje przekazać na rozbudowę SP2. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (4) Bogusław Dzierżak, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek. 

Wiceprzewodniczący zauważył, że nadwyżka nie została wprowadzona. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik zaznaczyła, że nadwyżka jest wyliczona w bilansie. Bilans jest 

liczony w marcu, na obecną chwile wiadomo jakie są środki znaczone, środki z alkoholówi, 

środki z subwencji i w taki sposób zostało zaproponowane w projekcie uchwały. Reszta 

nadwyżki będzie do rozdysponowana. Całość nadwyżki wyliczana jest w bilansie.  

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zapytał o możliwość zabrania środków z nadwyżki? 

Skarbnik Miasta zauważyła, że nadwyżka jest uwzględniona w budżecie na kwotę 

8 650 000,00 zł. 

Radny Tadeusz Ingram zwrócił uwagę na fakt, że wnioskiem radnego Łukasza Kuczka cała 

nadwyżka była przeznaczona na SP2. 

Radny Szymon Simonicz i radny Karol Kolny odnieśli się do wypowiedzi radnego Tomasza 

Kostyra. 

Radny Tomasz Kostyra uzasadnił złożenie wniosku oraz poprosił o pozytywne rozpatrzenie 

wniosku. 

Wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Kostyra. 

7. Wniosek radnego Tomasza Kostyra na wniosek mieszkańców wnioskuję, aby kwotę 50 tys. 

zł z nadwyżki ze sprzedaży majątku gminy w 2022 roku przeznaczyć na wykonanie 

wodociągu na ul. Karola Miarki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (9) Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Dzierżak, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (3) Maria Głos, Karol Kolny, Szymon Simonicz 

Radny Karol Kolny zaznaczył, że głosował ”ZA” 

Radny Bogusław Dzierżak poprosił o odnotowanie w protokole, że głosował ZA 

 

8. Wniosek radnego Bogusława Dzierżaka, aby całą nadwyżkę oprócz środków znaczonych 

przeznaczyć na remonty dróg i ulic. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (5) Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (4) Maria Głos, Tomasz Kostyra, Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

Wiceprzewodniczący poinformował, że wniosek nie został pozytywnie przegłosowany. 

20. Komunikaty i informacje. 

Mecenas Wojciech Berendowicz poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie 

Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej, której przedmiotem posiedzenia było badanie 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Lędziny oraz uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2022 - 2029. Uchwała Kolegium stwierdzała istotne naruszenie 

prawa w zakresie przesunięć środków, które dokonała Rada Miasta bez zgody Burmistrza w 

zakresie zmniejszenia wydatków dotyczących dokapitalizowania spółki i usunięcia tego 

wydatku z projektu budżetu miasta w postaci dokapitalizowania spółki Ekorec. Rada Miasta 

została zobowiązana do dokonania stosownych zmian w uchwale budżetowej w zakresie 

rezerwy kryzysowej, która jest wymagana ustawą o zarządzaniu kryzysowym oraz do 

poprawienia wydatków na obsługę długu. Rada Miasta w tym zakresie dokonała zmniejszenia 
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kwoty na wydatkach związanych z obsługą długu, czyli ze spłatą kredytów i pożyczek w roku 

2022. Nieprawidłowości mają być zgodnie z uchwałą Kolegium RIO usunięte przez Radę 

Miasta do 25 marca 2022 roku. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk podkreślił, że drugie naruszenia prawa dotyczyło 

WPF i Rada Miasta w tym zakresie nie zawiniła, wina leżała po stronie Gminy. Termin 

usunięcia nieprawidłowości w WPF jest wyznaczony do dnia 29 marca 2022 r.  

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny podkreśliła, że Kolegium RIO w paragrafie 5 i 6 

stwierdziło nieważność w tym zakresie. RIO stwierdziło istotne naruszenie prawa przez Radę 

Miasta w budżecie i zobowiązało radę do naprawienia uchybień. Organ ustawodawczy 

dopuścił się istotnego naruszenia prawa i to organ ma wyznaczony termin do którego 

uchybienia trzeba naprawić. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk stwierdził, że WPF była wpisana data 27 stycznia. 

Zastępca Burmistrza podkreśliła, że Kolegium naprawiło ten błąd uchylając paragraf 5 i 6 w 

całości.  

Skarbnik Miasta podkreśliła, ze zostaną dostarczone uchwały i w uchwałach będzie wszystko 

wyjaśnione. 

Wiceprzewodniczący podkreślił, że chciał w punkcie informacje poinformować o odbyciu się 

takiego Kolegium. 

Zastępca Burmistrza podkreśliła, że informacje o przebiegu Kolegium należą się każdemu 

radnemu. 

Radny Tadeusz Ingram zapytał czy Przewodnicząca reprezentuje Radę. 

Wiceprzewodniczący zwróci uwagę radnemu Tadeuszowi Ingram. 

Radny Łukasz Kuczek odniósł się do wypowiedzi mecenasa oraz zaznaczył, że obsługa 

prawna przygotowała uchwałę, natomiast po wnioskach radnych Skarbnik Miasta powinna 

wyliczyć rezerwę kryzysową i prawidłową przedstawić do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Jeżeli rada tego nie poprawi RIO uchyli to samo. Uchwała z 2012 rok wskazuje, że Burmistrz 

Miasta może podpisać akt notarialny i przekazać pieniądze, ale na podstawie budżetu. Na 

dzień 26 stycznie nie było budżetu, był projekt budżetu. 

Mecenas Wojciech Berendowicz omówił, błąd techniczny w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej oraz odniósł się do wypowiedzi radnego Łukasza Kuczka i podkreślił, że 

Kolegium nie uwzględniło argumentów przedstawionych przez radnego na posiedzeniu. 

Radna Elżbieta Ostrowska podkreśliła, ze dokapitalizować Spółkę może tylko Rada Miasta. 

Radny Paweł Wanot zwrócił uwagę, że Gmina po 1 stycznia działa na prowizorium budżetu a 

w budżecie było zawarte podwyższenie kapitału zakładowego spółki i na tej podstawie można 

było zawrzeć umowę czy akt notarialny w kwestii dokapitalizowania spółki.  
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Radny Łukasz Kuczek odniósł się do wypowiedzi radnego Pawła Wanota w sprawie 

funkcjonowania Gminy na prowizorium. 

Przewodnicząca Rady Miasta odniosła się do wypowiedzi radnego Tadeusza Ingrama  

i sprawiedliwa swoją nieobecności na posiedzeniu Kolegium. 

Skarbnik Miasta podkreśliła, że informowała przed głosowaniem wniosku, iż kwota długu 

wiąże się z wyliczeniem różnych składników w budżecie. Kwota długu ma wpływ na 

wyliczenie rezerwy kryzysowej, natomiast Skarbnikowi nie wolno nic zmieniać w podjętej 

uchwale. 

Radny Łukasz Kuczek poinformowała, że ze zrzutki radnych udało się wylicytować 

serduszko na Lędzińskim Finale Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy oraz podziękował za 

zaangażowanie osób, które włączyły się w Finał. 

21. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Wiceprzewodniczący zakończył o godzinie 17:43 obrady 

LXXIII Sesji Rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady LXXIII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji” 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=-S3xzbmIMRw 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Edward Urbańczyk 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=-S3xzbmIMRw

